
 

Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 30. juni 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 410 (Alm. del) af 22. juni 
2017 stillet efter ønske fra Annette Lind (S)  

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse om og hvornår der er truffet beslutning om at overløbsmid-
ler fra vejinvesteringer skal tilbageføres til Finansministeriet, og ikke vil være til 
disposition på transportområdet?  
 

Svar 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Der vil blive udarbej-

det endeligt svar hurtigst muligt herefter i løbet af august 2017. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 410
Offentligt
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